
Waterschap Aa en Maas  

Vraag 1: Wilt u de dialoog en samenwerking met de sportvisserij binnen uw waterschap? (Na 

voetbal – de tweede NOC/NSF sportbond van Nederland met meer dan 750.000 leden en ruim 1,7 

miljoen recreatievissers) Ja/Nee Licht u toe. 

 

Het waterschap AA en Maas werkt al jaren intensief samen met ZWNL. Wij 

juichen die samenwerking toe en zullen deze in de nieuwe bestuursperiode 

zeker continueren. 

 

 

De AWP voor water, klimaat en natuur is  een politieke vereniging die zowel 
aan waterschaps- als ook aan provinciale verkiezingen deelneemt. Het siert 
een politieke partij wanneer er een goede dialoog en samenwerking met 
instellingen, verenigingen en bewoners tot stand wordt gebracht. 
Vanzelfsprekend geldt dat ook voor ons beiden en de AWP staat daar volledig 
voor open. Niet zo zeer om electoraal gewin vanwege 1,7 miljoen 
recreatievissers maar om gemeenschappelijk een betere kwaliteit voor 
water, klimaat en de natuur te realiseren. 

 

 

Jazeker, zowel de dialoog als de afstemming en samenwerking zijn van 

belang. Dat doen we als waterschap via de Visstand-Beheer-Commissie (VBC) 

en bilateraal overleg met Sportvisserij ZWN (vissenprotocol droogte) en 

visverenigingen (waterkwaliteit). Dat doen we als Water Natuurlijk Brabant 

via het regiobestuur van WN Brabant. Als founding father horen ze thuis in 

dit regiobestuur. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 



Vraag 2: Staat u positief tegenover de hengelsport als algemene recreatievorm? Ja/Nee Waar ziet u 

kansen?  

Wij staan zeer positief tegenover de sportvisserij, niet in de laatste plaats 

omdat veel ouderen actieve recreatieve vissers zijn. Verder vinden wij de 

sportvisserij een leuke boeiende sport, met liefde voor de natuur en waar 

mensen tot rust kunnen komen en kunnen genieten van de stilte. 

 

De AWP staat positief tegenover de hengelsport als algemene recreatievorm 

omdat het in brede behoefte voorziet. We zien kansen om gezamenlijk 

bewuster en klimaatvriendelijk om te gaan met waterleven. Er zou een tandje 

bij kunnen om met loodvissen zo spoedig mogelijk op te houden. Bij droogtes 

en bij calamiteiten kunnen recreatievissers en medewerkers van het 

waterschap vissen redden door overplaatsing naar waterrijkere gebieden. De 

AWP heeft met de vereniging ook oog voor diervriendelijkheid. 

 

Water Natuurlijk Aa en Maas staat positief tegenover de hengelsport en de 

sportvisserij. Water Natuurlijk is één van de weinige partijen, die recreatie, 

sportvisserij en educatie als een belangrijke taak van het waterschap ziet. 

Daarom hebben wij het budget voor dit doel al tweemaal verdubbeld. Het 

water in Oost-Brabant is ook om te benutten en er van te genieten. Wij 

stimuleren dat en werken samen met de sportvisserij o.a. aan visstekken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Vraag 3: Vindt u dat het waterschap een voorname rol speelt bij de bereikbaarheid en het 

bevisbaar houden van uw wateren? Ja/Nee Licht u toe. 

Het waterschap heeft hier zeker een belangrijke rol in. Daarom heeft 

waterschap AA en Maas een onlangs geactualiseerd Visbeheerplan, met een 

visplan en een vissenprotocol vastgesteld. Wij helpen o.a ook bij het redden 

van vissen bij droogte. 

 

We doen best veel aan beekherstel en met liefde en plezioer. Door 

vistrappen aan te leggen en te onderhouden houden we de biodiversiteit en 

de leefbaarheid in stand. Dit doet de AWP op (voort)leven mogelijk te maken 

en waar waterleven volop bloeit is bevissen ook op termijn mogelijk. Het gaat 

niet primair om het bevisbaar maken, maar eerder om gezond (water)leven. 

 

Water Natuurlijk Aa en Maas vindt, dat waterschappen een belangrijke taak 

hebben bij de bereikbaarheid en toegankelijkheid van wateren en oevers. Dat 

wil niet zeggen, dat alles opengesteld moet worden. Via een doordachte 

zonering kunnen de belangen van water, natuur en recreatie/sportvisserij 

goed op elkaar worden afgestemd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Vraag 4: Bent u bereidt om de sportvisserij te faciliteren zodat mensen, jong én oud, veilig en 

verantwoord kunnen vissen? Ja/Nee Waar ziet u kansen? 

 

Wij onderschrijven het meerjarenbeleidsplan van sportvisserij Zuidwest 

Nederland. 

 

We zorgen voor veilig (vis)water door controles b.v. op blauwalg en 

überhaupt door schoon natuurlijk water te laten stromen door onze beken 

en rivieren en in die zin faciliteren we al behoorlijk. Daar waar bij natuur- en 

beekherstelprojecten van het waterschap meekoppel-kansen liggen voor de 

recreatievisserij staan we voorop om die samen te benutten. 

 

Water Natuurlijk Aa en Maas wil sportvisserij voor jong en oud graag actief 

faciliteren. Zo zijn we een fervent voorstander van jullie VISparels. Hiermee 

kun je een uitloopgebied combineren met een natuurlijke waterberging en 

sportvisserij voor jong en oud en ook voor mensen met een beperking. Van 

belang is wel om na te denken over de gewenste waterkwaliteit. Wij kunnen 

een financiële bijdrage leveren aan de benodigde voorzieningen. 

 

 

 

                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Vraag 5: Vindt u dat het waterschap extra zou moeten investeren in de kwaliteit van de 

onderwaterwereld; het huis van de vis (waterkwaliteit, biotoop, migratie)? Ja/Nee Licht u toe. 

 

De onderwaterwereld staat of valt met schoon water,een van de kerntaken 

van het waterschap, daarom staan wij voor de uitvoering van de KRW 

richtlijn binnen redelijke (financiële) grenzen. 

 

 

We moeten een goede balans vinden tussen onze zogeheten primaire taken 

en dat is waterveiligheid in verband met toenemende mogelijke 

overstromingen en het zuiveren van rioolwater en anderzijds grofweg de 

natuurdoelen. Door het lastig kunnen aankopen van benodigde gronden voor 

beekherstel is er een bepaalde achterstand en die wil de AWP zeker wel 

wegwerken en in die zin is extra investeren in brede zin wel aan de orde. 

 

Water Natuurlijk Aa en Maas is een fervent voorstander van het toepassen 

van principes van Bouwen met Natuur en Vismigratie. Ik ben zelfs voorzitter 

van de landelijke bestuurlijke commissie ter zake. Het aanbrengen van 

vooroevers, houtpakketten en dode bomen kan de onderwaterwereld flink 

vooruit helpen. Zeker als hierdoor de afvoer van water in natte perioden 

geen hinder hier van ondervindt. We zijn één van de waterschappen, die het 

meeste investeren in vispassages. 


